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Ledenadministratie 
 

Een jaar waarin we weer vol aan de bak mochten zonder restricties. Met 39 jeugd en 

14 senioren teams hebben we aan de competitie deelgenomen en daarnaast hadden 

we uiteraard een enthousiaste groep WilhelMINI's. De ledenadministratie registreerde 

op 1 januari 2023 dat Wilhelmina in totaal 944 leden heeft (inclusief in sportlink 

geregistreerde vrijwilligers), waarvan 500 jeugdleden en 444 seniorenleden. Van deze 

944 leden waren 751 leden actief voetballend, 153 leden actief als vrijwilliger en 40 

leden passief/ondersteunend lid (veelal ook vrijwilligers trouwens). 

We werken nauw samen met het jeugdsportfonds om ervoor te zorgen dat ieder kind 
kan sporten. Seizoen 2022/2023 konden 44 jeugdspelers bij Wilhelmina spelen dankzij 
het jeugdsportfonds. Later in het seizoen kwamen daar nog 28 jeugdspelers bij via het 
project "Alleen Jij Bepaalt". Een maatschappelijk sportprogramma waarbij jongeren 
door middel van sport een gestructureerde vrijetijdsbesteding steun wordt geboden. 

Voor het vijfde jaar op rij is de vereniging in staat geweest de contributie op gelijke 
hoogte te houden, tegen de maatschappelijke trend van stijgende prijzen in. Een 
verdienste van de vele vrijwilligers die Wilhelmina rijk is! 

 

Voetbalzaken 
 
Heren 1 
Het afgelopen jaar verwelkomden we met genoegen Bjorn Biolek als onze nieuwe 
hoofdtrainer voor Heren 1. Bjorn is voorheen ook jaren trainer geweest bij Wilhelmina, 
zowel in de jeugd als bij de senioren. Zijn toewijding, kennis en vooral goede band met 
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de spelers van ons 1e team hebben ons team geholpen in een jaar waarin we vooral 
aan de opbouw van ons team hebben gewerkt. Ondanks de uitdagingen, wisten we 
een respectabele 5e plaats in de competitie te behalen. 
 
In het kader van ons streven naar verbetering is het team versterkt met vier oud-leden 
die graag weer terug wilden komen naar onze club. Na een klein uitstapje hebben zij 
besloten om weer terug te keren op het nest van de kanaries waar ook hun 
voetbalcarrière begonnen is. Daarnaast is de technische staf uitgebreid met een nieuwe 
keeperstrainer en verzorger. Deze investeringen zullen zeker helpen om onze sportieve 
doelstellingen te bereiken. 
 
De verwachtingen voor het komende seizoen zijn hooggespannen. Het team wordt 
beschouwd als een serieuze kanshebber om bovenin mee te draaien in de competitie. 
We zijn vastberaden om ons potentieel te benutten en een succesvol seizoen tegemoet 
te gaan. 
 
Vrouwen 1 
Een hoogtepunt van het afgelopen jaar was de indrukwekkende promotie van Vrouwen 
1 van de 3e naar de 2e klasse. Daardoor was het huidige een uitdagend seizoen waarin 
het team zich moest aanpassen aan het hogere niveau. Helaas werd het team 
geconfronteerd met tal van blessures en zwangerschappen, waardoor speelsters flink 
moesten doorzetten. Ondanks de obstakels wist Vrouwen 1 uiteindelijk een plekje in de 
2e klasse veilig te stellen. 

Voor het komende seizoen is een nieuwe hoofdtrainer aangesteld voor Vrouwen 1, 
namelijk Mark Slagter. Zijn aanstelling brengt een frisse wind in het team en we 
hebben het volste vertrouwen in zijn leiderschap. Mark zal een cruciale rol spelen bij 
het verder ontwikkelen van het team. 
 
Net als Senioren 1, werkt ook Vrouwen 1 aan het bouwen van een nieuw team. We 
hebben enkele nieuwe aanwinsten mogen verwelkomen. Helaas hebben we nog steeds 
te maken met blessures, maar ondanks deze uitdagingen kijken we met positieve 
verwachtingen naar het komende seizoen. 
 
Jeugd 
Het afgelopen seizoen bracht uitdagingen met zich mee voor onze jeugdafdeling, 
aangezien we geen Hoofd Jeugdopleidingen hadden. Desalniettemin hebben 
coördinatoren en het (nieuwe) jeugdbestuur met veel toewijding en inzet de taken op 
zich genomen om onze jeugdafdeling draaiende te houden. We zijn dankbaar voor hun 
toewijding en harde werk. 
 
Het is met veel genoegen dat we kunnen aankondigen dat Coen van Overbeek vanaf 
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dit seizoen weer terug is als Hoofd Jeugdopleidingen. Zijn ervaring en leiderschap zijn 
van onschatbare waarde bij het opbouwen van een stabiele jeugdafdeling, zowel voor 
de jongens als de meiden. 
 
Met de herbenoeming van Coen van Overbeek als Hoofd Jeugdopleidingen kunnen we 
nu vol vertrouwen bouwen aan een sterke en stabiele jeugdafdeling binnen Wilhelmina. 
Onze jeugd heeft de toekomst en we zijn vastberaden om hen de best mogelijke 
voetbalopleiding te bieden. Ook onze trainers zullen volop begeleid gaan worden. We 
hebben al een goed begin gemaakt met verschillende informatie avonden en zullen dit 
gedurende het seizoen ook uit gaan breiden. 

 

Van de bestuurstafel 
Dit jaar heeft de vereniging haar 125-jarig bestaan gevierd. Hiermee is Wilhelmina één 
van de oudst nog bestaande verenigingen van Nederland. Op 1 oktober is dit gevierd 
met een sportdag voor de jeugd en een feestavond voor de senioren.  

Het nieuwe tenue dat we in dit seizoen zijn gaan dragen, heeft zeker een vleug 

‘Wilhelmina historie en nostalgie’ gebracht en eert daarmee het 125-jarig bestaan. 

Henk Mees heeft een uitgebreide historie geschreven over 125 jaar Wilhelmina, 
inclusief foto’s. Dit is terug te vinden op www.rkvvwilhelmina.nl/sinds1897/.  

Bij de start van dit seizoen was er geen jeugdbestuur, een zeer onwenselijke situatie. 
Met behulp van Jorg de Bakker zijn vele gesprekken gehouden, wat zoeken we, hoe 
behouden we de huidige kennis i.c.m. nieuwe energie en wie kunnen we daar voor 
benaderen. Dit heeft er toe geleid dat per 1-1-23 een volledig nieuw jeugdbestuur is 
gestart, inclusief een coördinator per leeftijdscategorie. Een team waar de vereniging 
nu en hopelijk nog lange tijd op kan bouwen! 

Een ander zorg was de stijgende energieprijzen. Energie is een grote kostenpost, 
waarbij een stijging al snel tot gaten in de begroting kan leiden. Naast de eerder 
geplaatste zonnepanelen, zijn er vele maatregelen genomen, bijvoorbeeld de tochtsluis 
in de kantine, maar ook het terugschroeven van de verwarming en zuiniger omgaan 
met veldverlichting. Al met al is daarmee het gasverbruik sinds het laatste voor corona 
jaar 2019, ruim gehalveerd. Ook voor komend seizoen staan er verdere verbeteringen 
op de planning. 
 
Het is al even geleden, maar tijdens de ALV in maart 2022 is een statutenwijziging 
aangenomen. De wijziging in de statuten is inmiddels doorgevoerd, door de notaris 
goedgekeurd en bij de KVK aangemeld. Wat is er ook alweer gewijzigd? Het stemrecht 
van een jeugdlid is nu hetzelfde als van een senior-lid. Ook is er een minimale grens 

http://www.rkvvwilhelmina.nl/sinds1897/
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van financiële middelen die altijd beschikbaar moet zijn. Daarnaast kunnen alle leden 
gevraagd worden een steentje bij te dragen. En zijn de statuten gemoderniseerd naar 
KNVB-standaard, zoals bijvoorbeeld de mogelijkheid om digitaal te stemmen tijdens 
een ALV. Nieuwsgierig naar de nieuwe statuten? Je leest ze hier: 
www.rkvvwilhelmina.nl/wp-content/uploads/2023/09/Statuten-RKVV-Wilhelmina.pdf  
 

En als laatste, mocht het nog niet zijn opgevallen, de multifunctionele ruimte (naast de 
bestuurskamer) is opgeknapt en kan gebruikt worden voor bijvoorbeeld 
wedstrijdbesprekingen. 

 

Vooruitblik seizoen 2023-2024 
Nu we zijn voorzien van een goede invulling van het jeugdbestuur en coördinatoren 

wordt het dit seizoen van belang ook te komen tot een volledige bezetting van het 

hoofdbestuur. Er is al weer een paar jaar sprake van onderbezetting en daarmee 

komt met name de doorontwikkeling van de vereniging in het gevaar. 

 

De bredere bezetting in de jeugd geeft aanleiding weer een centralere plaats te 

creëren voor daar waar het eigenlijk om gaat, het voetbal. Met een nieuwe hoofd 

jeugd opleidingen gaan we voor een juiste invulling van het technisch beleid om zo 

te komen tot een hoger niveau, bij onze selectieteams, maar zeker ook bij de jeugd 

in de volle breedte. 

 

Een ander aandachtpunt is de verlichting van de velden en dan met name veld 3 en 

5. Zoals het er nu naar uit ziet, zullen beide velden worden voorzien van nieuwe 

(energiezuinige) LED verlichting. 

 

Daarnaast zijn er voorzichtige plannen de inrichting van keuken en kantine te 

moderniseren. 

 

Volop werk aan de winkel dus! 
 

http://www.rkvvwilhelmina.nl/wp-content/uploads/2023/09/Statuten-RKVV-Wilhelmina.pdf

